
RADA MIEJSKA W RADOSZYCACH 

W KADENCJI 2018-2023 

________________________________________________________________ 

 

Znak: OOG.0002.15.4.2019 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XV/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, 

przeprowadzonej w dniu 30 grudnia 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach 

przy ul. 1 Maja 7. 

 

W XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wzięło udział 13 radnych,  
na ogólną liczbę 15. 

 

W sesji wzięło udział również 19 osób zaproszonych, 33 sołtysów, 2 osoby 

z obsługi Rady Gminy, zatem łącznie w obradach uczestniczyło 66 osób. 

 

 Podstawę prawną zwołania sesji stanowił art. 20 ust. 1 ustawy  z dnia 

 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 ze 

zm.)w związku z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia  

28 grudnia 2018  roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce 

(Dziennik Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 

2019 r., poz. 165).  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych Gości zostają 

załączone do oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki.  

Obrady podczas XV sesji trwały od godziny 1300 do 1500 

Wersja elektroniczna z posiedzenia XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy 

w Radoszycach www.radoszyce.biuletyn.net. Na podanej stronie umieszczone są 

również wersje archiwalne posiedzeń Rady Miejskiej w Radoszycach.  

 

 

 

http://www.radoszyce.biuletyn.net/


 

Ad.pkt.1.Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 
2018-2023. 
 

Sesję Rady Miejskiej w kadencji 2018–2023 otworzył Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski. 

 
Przewodniczący poinformował, że osoby uczestniczące w obradach sesji wyrażają 
zgodę na upublicznienie swojego wizerunku zgodnie z przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) Nr 2016 / 679 z dnia 27 kwietnia 2016 
roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 
dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych)” 
 (Dz. Urz. UE L 119 z dnia 4 maja 2016 r., str. 1) – RODO.  

 
Przewodniczący Pan Marian Jankowski poinformował także, że podstawę 

prawną zwołania dzisiejszej sesji stanowi art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 506) w związku 

 z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego załącznik do 

uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dziennik 

Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 r., poz. 165). 

Następnie poprosił Radnych o zalogowanie się do systemu głosowania 
elektronicznego. 

 
Ad.pkt.2. Stwierdzenie kworum. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski 

poprosił Radnych o zalogowanie się do systemu głosowania elektronicznego. 
 
Nieobecni radni na sesji byli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Radoszycach Pan Andrzej Przyjemski oraz Wiceprzewodnicząca Pani Alina 
Sadowska. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski stwierdził, 
że w obradach bierze udział 13 radnych na ogólną liczbę 15, co zgodnie 

z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 
roku, poz.506) czyni XV sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski powitał 
przybyłych na obrady zaproszonych Gości, Władze Miasta i Gminy Radoszyce 
Pana Burmistrza Michała Pękalę, Zastępcę Burmistrza Pana Grzegorza Pakułę, 

Obsługę prawną w osobie Pana Zygmunta Ptaka, Dyrektorów Szkół z terenu 
Gminy Radoszyce, Sołtysów z terenu Gminy Radoszyce oraz Radnych Rady 

Miejskiej w Radoszycach. 
 
Ad.pkt.3.Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej 

 w Radoszycach odbytej w dniu 10 grudnia 2019. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Marian Jankowski , zwrócił 

się do radnych z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do 

protokołu Nr XIV/2019 z sesji nr XIV Rady Miejskiej w Radoszycach 

przeprowadzonej w dniu 10 grudnia 2019 roku.  



 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej przeprowadzonej w dniu 

10 grudnia 2019 roku.  

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych przy 12 głosach za, 1 głosie wstrzymującym, w głosowaniu 

jawnym, zatwierdziła protokół Nr XIV/2019 z sesji Rady Miejskiej 
w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 10 grudnia 2019 roku. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej 

w Radoszycach. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt porządku obrad radni 

otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego 

odczytania. Przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506) Rada Miejska może wprowadzić 

zmianę w porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady. 

 

Przewodniczący Marian Jankowski poinformował, że Burmistrz Miasta 

i Gminy w Radoszycach Pan Michał Pękala zgłosił wniosek o dodanie dwóch 

punktów tj. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

ustalającej dopłaty z budżetu gminy do 1m3 wody oraz 1m3 ścieków dla 

odbiorców z terenu Gminy Radoszyce jako punkt 12, oraz w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Urząd Miasta i Gminy w Radoszycach jako punkt 13. 

Pozostałe punkty otrzymały numerację w odpowiedniej kolejności. 

W dalszej kolejności obrad Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Burmistrza 

Pana Michała Pękalę o wyjaśnienie. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce poinformował, że konsekwentnie 

z przyjętymi założeniami budżetowymi, zostały przyjęte informacje odnośnie 

dopłaty do wody i ścieków. Natomiast druga uchwała jest to sprawa porządkowa 

pod kątem finansowym. 

Następnie Pan Marian Jankowski poddał zgłoszony wniosek Burmistrza Miasta 

 i Gminy Radoszyce pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 
 13 radnych przy 12 głosach za, przeciw 1,wiekszością głosów 

zatwierdziła zgłoszony wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce. 

W dalszej kolejności obrad przystąpiono do realizacji pkt. 4 , tj. 
zatwierdzenie  porządku obrad. 



 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 
 13 radnych przy 12 głosach za, gdzie radny Maciej Nieduziak nie wziął 

udziału w głosowaniu, wiekszością głosów zatwierdziła zgłoszony 

projekt porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

    Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018-2023. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach odbytej 

w dniu 10.12.2019 roku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce. 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2019 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej zwiększenia 

bezpieczeństwa i ograniczenia ilości wypadków drogowych z udziałem uczniów.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Radoszyce 

do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 

2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia 

Osób Niepełnosprawnych.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

korzystania ze zbiornika wodnego na rzece Plebance w Gminie Radoszyce. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  

Narkomanii w Radoszycach na rok 2020. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen 

jednostek paliwa w Gminie Radoszyce na rok szkolny 2019/2020. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały ustalającej 

dopłaty z budżetu gminy do 1m3 wody i 1m3 ścieków dla odbiorców z terenu 

Gminy Radoszyce 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

przez Urząd Miasta i Gminy w Radoszycach. 

14. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Radoszycach 

za 2019 rok. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Zapytania i wnioski sołtysów. 



 

17. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania radnych i sołtysów. 

18. Komunikaty, wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

Ad. pkt.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce za 2019 rok. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski, poprosił o zabranie 

głosu Pana Michała Pękalę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce, celem 

omówienia przedstawienia sprawozdania. 

 W tym miejscu Burmistrz Michał Pękala przedstawił sprawozdanie ze 

swojej działalności za 2019 rok. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

 Jedną z ważnych inwestycji było oddanie sali gimnastycznej w Kapałowie  

w styczniu 2019 roku, gdzie koszt wyniósł ponad 1 900 000,00 zł, z czego 

dofinansowaniem było 1 400 000,00 zł. 

 Kolejną bardzo ważną inwestycją, była przebudowa drogi wojewódzkiej 

 nr 728,która przebiega przez dwa powiaty konecki oraz kielecki. Wartość 

przedsięwzięcia przekracza 66 000 000,00 zł. Gmina Radoszyce przeznaczyła na 

ten cel ponad 200 000,00 zł. W ramach projektu powstanie rondo w Radoszycach 

oraz chodniki i ścieżki rowerowe, zatoki autobusowe, parkingi. 

 

 Boisko w Węgrzynie to kolejna inwestycja, gdzie koszt wyniósł 133 000,00 

zł natomiast wartość dofinansowania to prawie 100 000,00 zł. Jest to również 

miejsce, gdzie powstanie remiza Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzynie. 

 

 Dom Kultury w Radoszycach, na co dzień tętni życiem. W pełni jest 

użytkowany, zarówno przez młodych jak i starszych mieszkańców. Budynek ten 

przez 30 lat był nieużytkowany. Koszt remontu to 315 000,00 zł. Organizowane 

są tam szkolenia językowe, informatyczne jak również innego rodzaju spotkania 

stowarzyszeń czy młodzieży. 

 

 Kolejna inwestycja to budowa Przedszkola w Radoszycach na kwotę 

1 137 000,00 zł. Dofinansowanie wyniosło 940 000,00 zł. 

 

 Stacja uzdatniania wody plus kanalizacja są kolejnymi inwestycjami 

poczynionymi w naszej Gminie Radoszyce. Koszty stacji uzdatniania wody to 



 

wartość ponad 3 000 000,00 zł. z czego dofinansowanie to ponad 1 300 000,00 

zł. Kanalizacja to koszt 584 000,00 zł.  

Przebudowa stadionu i remont podłogi hali sportowej w Radoszycach to kolejne 

inwestycje na kwotę 1 246 376,54 zł. 

 Kluczową inwestycją, o której poinformował Pan Michał Pękala Burmistrz 

Miasta i Gminy Radoszyce, była budowa zbiornika retencyjnego 

w Radoszycach, pełniącego funkcję przede wszystkim retencyjną, tzn. 

zapobiegającą skutkom klęsk żywiołowych, która ma stanowić ochronę 

przeciwpowodziową, przeciwpożarową, jak również będzie służył rozwojowi ruchu 

turystycznemu. Zbiornik, który znajduje się między Radoszycami, Momocichą, 

a Grodziskiem posiada powierzchnię około 23 hektarów. Ścieżka rowerowa, plaża 

oraz teren wokół zbiornika zapraszają do spacerów, przejażdżek rowerowych 

oraz ogólnie odpoczynku. W dalszej kolejności będą wykonywane prace związane 

z zagospodarowaniem parkingu oraz oświetlenia. 

 Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce Pan Michał Pękala, zaprosił 

na XXVIII Finał Wielkiej  Orkiestry  Świątecznej Pomocy. W tym punkcie  

szczegółowo, na prośbę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce, Pani Ewelina Ptak, 

Kierownik  Centrum Usług Wspólnych, koordynatorka tego ogólnopolskiego, 

charytatywnego przedsięwzięcia w Radoszycach poinformowała o planowanym 

przebiegu tej imprezy i zaapelowała o aktywny w niej udział.  

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce, Pan Michał Pękala zaprosił również 

wszystkich na kolejne, ważne wydarzenia kulturowe, sportowe jak również  

patriotyczne, które będą miały miejsce w 2020 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych oraz 

zaproszonych Gości z zapytaniem, czy mają uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, 

 że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że wszystkie 

projekty uchwał zostały zaopiniowane przez Radcę Prawnego i znajdują się 

w dokumentacji Rady Miejskiej w Radoszycach. Dodał, że procedowane projekty 

uchwał były opiniowane podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Radoszycach, uzyskując pozytywne opinie. 



 

Przewodniczący Pan Marian Jankowski przypomniał, że stosownie do treści 

 art. 25a ustawy o samorządzie gminnym „radny nie może brać udziału  

w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”. 

Ad. pkt.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 

Panią Jolantę Fidos Skarbnika Miasta i Gminy Radoszyce celem omówienia 

projektu u chwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce 

przewidywał zwiększenie w planie dochodów oraz wydatków o kwotę 

92 345,00zł. 

Na zwiększenie dochodów składają się kwoty 75 659,00zł uzupełnienie subwencji 

ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego oraz 16 686,00zł otrzymana 

darowizna na realizację multimedialnej biblioteki dla Szkoły Podstawowej  

w Górnikach, na zakup materiałów dydaktycznych. Na drogi gminne zostały 

poniesione wydatki w kwocie 68 079,00 zł. W rozdz. 750 zakup materiałów  

i wyposażenia 5 000,00zł oraz dotację celową z budżetu dla OSP w Radoszycach 

2 580,00 zł na zakup umundurowania. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 

radnych przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

Uchwałę Nr XV/83/2019 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. pkt. .7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej 

zwiększenia bezpieczeństwa i ograniczenia ilości wypadków drogowych 

z udziałem uczniów.  



 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 

Pana Roberta Nowaka Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i petycji celem 

omówienia projektu uchwały. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag poddano projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

 13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła 

 Uchwałę Nr XV/84/2019 w sprawie petycji dotyczącej zwiększenia 

bezpieczeństwa i ograniczenia ilości wypadków drogowych z udziałem 

uczniów. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Radoszyce do realizacji Programu  „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 

Panią Jolantę Moszczyńską Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Radoszycach celem omówienia projektu uchwały. 

 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem. 

 

Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zadał 

pytanie ile godzin  asystent będzie miał do dyspozycji w miesiącu. 

 

Pani Jolanta Moszczyńska odpowiedziała, że jest to tylko 30 godzin w miesiącu na 

rzecz jednej osoby. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

 13 radnych przy 13 głosach za jednogłośnie przyjęła 



 

Uchwałę Nr XV/85/2019  

w sprawie przystąpienia Gminy  Radoszyce do realizacji Programu  

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” edycja 2019-2020 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego na rzece Plebance 

w Gminie Radoszyce. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 

Panią Paulinę Pakułę, Kierownika Referatu Promocji, celem przedstawienia 
informacji. 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych oraz zaproszonych Gości 

 z zapytaniem, czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

 13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XV/86/2019 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania 

 ze zbiornika wodnego na rzece Plebance w Gminie Radoszyce. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii w Radoszycach na rok 

2020. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski, poprosił o zabranie głosu 
Panią Paulinę Kowalską Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania 



 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii celem omówienia 
projektu uchwały. 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych oraz zaproszonych gości 

 z zapytaniem, czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

 13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XV/87/2019 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Radoszycach na rok 2020. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Radoszyce na rok szkolny 

2019/2020. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu 

Panią Ewelinę Ptak Kierownika Centrum Usług Wspólnych w Radoszycach celem, 
omówienia projektu uchwały. 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

 13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XV/88/2019 w sprawie określenia średnich cen jednostek 

 paliwa w Gminie Radoszyce na rok szkolny 2019/2020. 



 

 Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt.12.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

ustalającej dopłaty z budżetu gminy do 1m3 wody i 1m3 ścieków dla 

odbiorców z terenu Gminy Radoszyce. 

 Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach 

poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika Gminy Radoszyce, celem 

omówienia projektu uchwały. 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce Pan Michał Pękala. 

Na skutek zmniejszenia subwencji na oświatę, a wzrostu wydatków, które 

wyniosły ponad 9 000 000,00 zł, oraz po dokonaniu wyborów pomiędzy 

wzrostem podatków od osób fizycznych, a dopłatami do 1m3 wody  

i 1m3ścieków,uchylono dopłaty do wód i ścieków. Ponadto Burmistrz Miasta  

i Gminy Radoszyce poinformował, że w czerwcu opłaty te mogą ulec zmianie. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 

13 radnych przy 11 głosach za, 1 głosie wstrzymującym się oraz 

1 przeciw, większością głosów podjęła 

Uchwałę Nr XIV/89/2019 w sprawie uchylenia uchwały ustalającej 

dopłaty z budżetu gminy do 1m3 wody i 1m3 ścieków dla odbiorców 

z terenu Gminy Radoszyce. 

 

Ad. pkt.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Urząd Miasta i Gminy w Radoszycach. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski poprosił o zabranie 

głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika Gminy Radoszyce, w celu omówienia 

projektu uchwały. 

Prowadzenie obsługi kasowej przez Urząd Miasta i Gminy w Radoszycach na 

rzecz Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach podyktowane jest 

przede wszystkim względami organizacyjnym, bowiem KZG w Radoszycach ma 

swoją siedzibę na obrzeżach miejscowości, z dala od centrum. 



 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XV/90/2019 w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez 

Urząd Miasta i Gminy w Radoszycach. 

 

Ad. pkt.14. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej 

 w Radoszycach za 2019 rok. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski przedstawił 

informację. 

Treść przedstawionego projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały.  

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

wyrażenie opinii do przedstawionego sprawozdania. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 

13 radnych przy 13 głosach za, jednogłośnie przyjęła pozytywną opinię  

do przedstawionych informacji dotyczących sprawozdania z działalności  

Rady Miejskiej w Radoszycach za 2019 rok.   

Obrady, z uwagi na obowiązki służbowe, opuścił radny Pan Mariusz Żabiński.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski ogłosił 5 min. przerwę.  

Ad. pkt.15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan Marian Jankowski, Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach 

przypomniał, że w myśl § 85 ust. 1 – 5 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce 

stanowiącym załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach 

z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy 



 

Radoszyce(Dziennik Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 

2019 roku,poz.165) interpelacje i zapytania radnych mogą być składane zarówno 

ustnie, jak też na piśmie. 

Następnie zapytał, kto z Państwa radnych chciałby zgłosić interpelacje lub 
zapytania. 

Pani radna Wiesława Król poprosiła o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy 
Radoszyce na 2020 rok, dla OSP w Wilczkowicach na zakup opon dla wozu 

strażackiego. 

Ponadto Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej, skierował pytanie 
jako radny o wywóz eternitu czyli płyt cementowo-włóknowych zawierających 

azbest z terenu Miasta i Gminy Radoszyce. 

W dalszej kolejności ponownie głos zabrał Pan Marian Jankowski o doświetlenie 

niektórych ulic, miejsc gdzie występuje brak lamp. 

Ad. pkt.16. Zapytania i wnioski sołtysów. 

 W tym punkcie obrad głos zabrał sołtys Sołectwa Szóstaki z zapytaniem 

o czyszczenie przydrożnych rowów. 

Ad. pkt.17. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania 

radnych i sołtysów. 

 Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce udzielając odpowiedzi.  

Stwierdził, że zapotrzebowania dla OSP Węgrzyn oraz Wilczkowic będą 

szacowane i zaplanowane w budżecie na 2020 rok. 

 Ponadto Burmistrz poinformował, że Gmina Radoszyce corocznie korzysta 

z dotacji na utylizację płyt azbestowych i jak tylko będzie możliwość w przyszłym 

roku będą składane wnioski o pozyskanie środków na to zadanie. 

 Odnośnie oświetlenia z sodowych na ledowe, wymiana punktowa odbyła 

się w miejscowości Jacentów i sprawdziła się skutecznie.  Pierwszy  ogłoszony 

przetargu na wymianę lamp , który miał miejsce nie doszedł do skutku, gdyż 

żadna z firm nie wzięła udziału w przetargu. W związku z tym ogłoszono drugi 

przetarg. Gmina Radoszyce wybierze  najkorzystniejszą ofertę i będzie  

realizować zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych.  

Ponadto czyszczenie przydrożnych rowów w miejscowości Szóstaki odbędzie się 

w przyszłym roku. Prace te będą ułatwione ze względu na zakup nowej koparki. 

Jest to bardzo duża oszczędność dla Gminy Radoszyce. 

Ad. pkt.18. Komunikaty ,wolne wnioski i informacje. 

 W dalszej kolejności obrad Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce, Pan 

Michał Pękala złożył wszystkim życzenia na Nowy Rok 2020. 



 

Życzenia na Nowy Rok po góralsku, złożyła również pani Zofia Kuterska sołtys 

Sołectwa Lewoszów. 

Ponadto pytanie zadał radny Pan Maciej Nieduziak, odnośnie oświetlenia  

w miejscowości Radoszyce. Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce odpowiedział, że 

na pierwszy przetarg nie odpowiedziała żadna z firm. Dlatego odbędzie się drugi 

przetarg i jeśli będzie to korzystna oferta, nastąpi wymiana lamp 

oświetleniowych. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski poprosił 

o zabranie głosu Przewodniczącego Młodzieżowej Rady w Radoszycach Huberta 

Zaleśnego celem omówienia zrealizowanych zadań. 

 Przewodniczący Hubert Zaleśny szczegółowo omówił minioną działalność 

Młodzieżowej Rady w Radoszycach, podziękował za owocną współpracę  

i możliwość uczestnictwa w sesjach Rady Miejskiej 

 

Ad.pkt.19.Zamkniecie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach serdecznie podziękował wszystkim 

Radnym, Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miasta i Gminy Radoszyc za 

efektywność działań, zgodną realizację podjętych zadań i życzył wszystkim 

obecnym samych dobrych dni oraz dużo zdrowia w Nowym Roku 2020. 

Następnie,wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Marian Jankowski zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

 w kadencji 2018 – 2023, dziękując wszystkim za udział w przeprowadzonym 

posiedzeniu. 

 
 

Protokołowała: Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Longina Lewicka /-/ Marian Jankowski 

 


